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Newsletter Issue: 24 Jun 2024 

  

Staff Association Annual General Meeting 2024 

  
Thanks to all members (and those who sent proxies) attending the SA’s Annual General Meeting (AGM) held on 12 June 2024. In the AGM, our Chair Mr. 

Doug Wong gave an annual report on SA, and welcomed our new ExCo member, Ms. Kitty Lau (Department of Management), who will join the SA ExCo in the 

new session 2024 - 2026. 

  

We thank the senior administration and all SA members as well as SA Executive Committee for the great support to the Staff Association and working with us 

to build a better HKUST campus community! 

  

   

  

Kindly click here for more photos. (HKUST account login required) 

  

******************************************************************************************************************************* 

Campus News 

Workshop on “Techniques and Practice of Family-based Hydroponic Farming” in Santau Village, Lantau (in Cantonese) 

Sponsored by the Lantau Conservation Fund, the Santau Village Farm Life Gallery run by the South 

China Research Center of SHSS, HKUST will hold a Workshops on “Techniques and Practice of 

Family-based Hydroponic Farming” for the HKUST Staff Association July 1, 2024. Participants will 

learn hydroponic farming, taste salad vegetables produced from our hydroponics farm, and work on 

a DIY device to bring home for practising hydroponic farming. Activities also include understanding 

village history and culture by visiting the Santau Village Farm Life Gallery and making and tasting 

Hakka traditional snacks together. 

  

  

Details of arrangement 

  

  

Transportation and 

meeting place:  

  

Take Lantau bus no. 39M at the Bus Terminus near the MTR 

station in Tung Chung, get off at Mun Tung Estate. Then walk to 

the Tung Chung Area Recreation Centre next to the Hau Wong 

Temple. 

  

Meeting Time:              10:00am 

  

Walk to the village:     Walk for 30mins to arrive at the Santau Village Farm Life Gallery 

  

Departure time:           3:00pm 

Registration Link: Quota 15 (Free of Charge) 

https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_41OpKqEtZYG4PVc 

***Deadline on 27 June 2024, 5.30pm 
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會訊 2024年 6月 24日 

2024 年教職員協會周年會員大會 

感謝所有參加會議和提交委托書的會員，令教職員協會順利於 6 月 12 曰舉行周年大會。會上主席黃忠德先生作出年度報告, 並歡迎劉潔溋女士(管

理學系)加入執委會。我們非常感謝大學管理層及同事們對我們的鼎力支持，與本會協力營造更美好的科大社羣。 

 

   

點擊這兒看看更多照片 (需以科大賬戶登錄)。 

  

******************************************************************************************************************************** 

校園消息 

大嶼山䃟頭村實驗農莊「家居水耕種植技術工作坊」 (以廣東話進行) 

由大嶼山保育基金資助，香港科技大學人文社會科學學院華南研究中心主辦的䃟頭村農家

生活舘，將於 2024 年 7 月 1 日為香港科技大學教職員會安排一場「家居水耕種植技術工

作坊」。參加者學習水耕知識，品嘗水耕沙律菜、並動手 DIY 製作家居水耕種植箱帶回家

實踐水耕種植。活動亦包括參觀「䃟頭村農家生活舘」及動手製作客家農產品小食，增進

瞭解村落的歷史和文化。 

 

  

工作坊具體安排： 
 

交通及集合地點： 從東涌巴士總站乘坐 39M 巴士到達滿東邨下車，步行至東涌侯

王廟旁的東涌區康樂中心門口集合 

集合時間： 上午 10:00 

步行入村 步行 30 分鐘抵達䃟頭村農家生活舘 

離村時間： 下午 3:00 

報名： 名額 15 個 (免費) 

https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_41OpKqEtZYG4PVc 

***截止日期： 6 月 27 日, 5.30pm 

 
 

 

  
 

Website 網站 : https://staff.ust.hk/index.html 

Inquiry 查詢電郵: staff@ust.hk 
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